
Runājot par panākumu skolu, visvairāk man patika Jāņa Jansona stāstījums. Tas bija ļoti interesanti 

un forši. Zinot to, ka Latvijā var attīstīt uzņēmumu, kurš varbūt Latvijā nav tik ļoti pieprasīts un 

slavens, tieši kā snovborda sporta veids, taču attīstīties tādā pasaules līmenī un būvēt trases 

Olimpiskajām spēlēm, tas ir ļoti liels panākums. Kopumā viss pasākums bija ļoti vērtīgs, un es 

labprāt tāda veida pasākumus apmeklētu vēl un vēl. Paldies. 

Laura R. 12.b 

 

Šis seminārs bija ļoti noderīgs, jo guvu labas dzīves gudrības. Sapratu, ka dzīve galvenais ir atrasts 

sevi pašu! Paldies, par šādu iespēju! 

Airita R. 10.b 

 

Bija vērts doties uz Panākumu skolu.  Patika prezentācijas, bija interesanti, uzjautrinoši un 

iedvesmojoši! 

Elizabete K. 12.a 

 

Jā, bija vērtīgi, labprāt aizbrauktu vēl kādreiz uz šādu pasākumu. Kāpēc? Interesanti paklausīties 

kā Latvijā, jauniešu vidū, zināmi cilvēki runā par savu ideju realizēšanu un mērķu sasniegšanu. Bija 

jautri, interesanti un vērtīgi. Paldies :) 

Una K. 12.a 

 

Ieguvu ļoti daudz no panākumu skolas un labprāt brauktu uz kaut ko līdzīgu arī turpmāk.  

Loti izdevusies diena. Paldies par iespēju. 

Kaspars P. 10.b 

 

Paldies par iespēju ierasties uz šo pasākumu, domāju, ka bija vērtīgi paklausīties Latvijā zināmu 

cilvēku stāstus no viņu dzīves un pieredzes. Noteikti, ja būs iespēja, braukšu vēl. 😊 

Lana S. 12.a 

 

Manas atziņas par pasākumu -pieteicos ar domu - aizbrauks un redzēs kā ir, tāpat mājās nebūs ko 

darīt un negribās tukši sēdēt pie mobilajām ierīcēm. Autobusā sāku pārdomāt, ko man īsti gaidīt no 

šī visa pasākuma? Vai cerēt uz kaut ko lielu un neiedomājami labu, vai tieši otrādi? 

Ieejot iekšā zālē sapratu- viss būs labi! Pirmā lekcija aizvadīta un te jau nāk Reiks, kuram izrādās ir 

dzimšanas diena vienā dienā ar mani, iedvesmo un sniedz autogrāfu! Diena izdevusies? Protams, 

vai varēja būt labāka? Protams, tālāk uznāciens "webuildparks" un cilvēks, kuru twitter konta dēļ 

meklēja Valsts Policija! Piedevām vēl - cola, iedvesmas un super kompānija! Paldies! 

Una D. 11.a 

 

Man patika šis brauciens uz Panākumu skolu, jo katrā lekcijā pateica vērtīgus vārdus, kas paliks 

prātā un iespējams noderēs nākotnē. Lekcijas bija ļoti iedvesmojošas un varēja saprast to, ka nav 

ko gaidīt ir vienkārši jādara, nevis jādomā par to kāpēc neko vēl nedarīt. 

Patrīcija K. 10.b 

 

Manuprāt, šī Panākumu skola bija ļoti noderīga. Katrs lektors pastāstīja kaut ko tādu, kas man palika 

atmiņā un turpmākajā dzīvē es to atcerēšos. Man ļoti patika un ceru, ka būs iespēja vēl kādreiz 

aizbraukt uz līdzīgu pasākumu. Un protams, kola bija garšīga.  

Elīza Ā. 10.b 

 

Ideāls pasākums. Guvu iedvesmu ne tikai ātrāk domāt par savu dzīves un karjeras izaugsmi, bet arī 

sākt darīt. Spēju sasaistīt daudzas idejas ar grāmatu "Bagātais tētis, Nabagais tētis" , kas palīdzēja 

izprast gan grāmatu, gan lekcijas daudz vairāk. Paldies par iespēju. 

Edmunds Z. 11.b 

 


